



# ကိုဖိလံာ်တၢ်ဟ်ဖျါ

ယပုၤကိုဖိအတၢ်မၤတၢ်ဒီးစဲးလၢ ELPA21 တၢ်ဒီးစဲးမၤအသးဒ်လဲၣ်.

တၢ်ဒီးစဲး- တီၤ \_\_\_\_\_ ELPA21 တၢ်ဒီးစဲး

နံၣ်- 2017-2018

မံၤ-

တၢ်ဖျါးစိ- တၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢလံာ်လံာ်တၢ်ကိၢ်ပတီၢ်တဖၣ်

- 1** ဒိၣ်ထံးပတီၢ်
- 2** တချးတီၤဖိသ့ပတီၢ်
- 3** တီၤဖိသ့ပတီၢ်
- 4** တီၤထီၣ်ဒိၣ်ထံး
- 5** တီၤထီၣ်ပတီၢ်

## တၢ်တဲန့ၢ်ပၢ်တၢ်သ့တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်ပတီၢ်တဖၣ်

မံၤ	SSID	တၢ်သ့တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်ပတီၢ်	စးထီၣ်မၤတၢ်ဒီးစဲးနံၣ်သီ

## တၢ်ဟ့ၣ်သ့ညါတၢ်သ့တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်ပတီၢ်

**တၢ်သ့တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်** - ကိုဖိတဖၣ်လၢလဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်, အိၣ်ဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤ, အဝဲသ့တုၤထီၣ်လၢအဲကလံးကိုၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်အကါဒိၣ်အပတီၢ်တပတီၢ်ဒီးသးကထူးထီၣ်, သ့ညါတၢ်အိၣ်ပညိ, မၤဟ့ၣ်သ ကိးတၢ်, ဒီးတုၤထီၣ်ဘးလၢတီၤပတီၢ်ဘၣ်ထွဲတၢ် မၤလိတီၤဒိၣ်လဲၣ်ထီၣ်လၢအဲကလံးကိုၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်လၢ ELPA21 ဒီဖျါတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတီၤပ တီၢ်ဟ့ၣ်ဒီးတီၤမံၤ သ့အမးတပတီၢ် မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်တီၤ ပတီၢ် ၄ တၢ်မၤလိတ ကိၢ်အမးတဖၣ်လၢတုၤထီၣ်တၢ်သ့ တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တုၤမၤန့ၢ်ကူၣ်သ့လၢပဲၤလၢ ELPA21 ပတီၢ်ကိုဖိတဖၣ်ဘၣ်ဆိကမိၣ်ကွဲၤထံအိၣ်လၢတၢ်နီၤဖးလီၤက့ၤတီၤပတီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်လဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်** - ကိုဖိတဖၣ်လၢ လဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်, အိၣ်ဒီးတၢ် ဆိၣ်ထွဲမၤ စၢၤ, အဝဲသ့တုၤ ထီၣ်လၢအဲ ကလံးကိုၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်အကါဒိၣ်အပတီၢ်တပတီၢ်ဒီးသးကထူးထီၣ်, သ့ညါတၢ်အိၣ်ပညိ, မၤဟ့ၣ်သကိးတၢ်, ဒီးတုၤထီၣ် ဘးလၢတီၤပတီၢ် ဘၣ်ထွဲတၢ်မၤလိတီၤ ဒိၣ်လဲၣ်ထီၣ်လၢအဲကလံးကိုၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်လၢ ELPA21 ဒီဖျါ တၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတီၤပ တီၢ် ၁ ဒီး ၂ လၢတၢ်မၤလိတကိၢ်တဖၣ်လွဲၤပ တီၢ်လၢန့ၣ်လီၤ. ကိုဖိ တဖၣ်အမးလၢ ELPA21 အိၣ်ဒီးတၢ်လဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်န့ၣ်ကၢၤဒီးတၢ်ဆဲးမၤ တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

**ကါဒိၣ်ပတီၢ်** - ကိုဖိတဖၣ်လၢကါဒိၣ်ပ တီၢ်ဖဲ အဝဲသ့တုၤတထီၣ်ဘၣ်ဒီးအဲကလံးကိုၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢ အကါဒိၣ်ပတီၢ် လၢကထူးထီၣ်ကိုၣ်ထံဒီးဟ်ဟ့ၣ်စူးကါဝဲလၢတီၤပတီၢ်လၢတၢ်မၤလိလံာ်ဒိၣ်လဲၣ် ထီၣ်ပတီၢ်တၢ်ဒီးစဲးလၢအဲကလံးကိုၣ်အကိၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်လၢ ELPA21 ဒီဖျါတၢ်မၤန့ၢ် တီၤပတီၢ် ၁ ဒီး ၂ အဂ့ၢ်ကျဲၤလၢလံာ်လံာ်တၢ်ကိၢ် လွဲၤဘၣ်လၢ အပူၤန့ၣ်လီၤ. ကိုဖိတဖၣ်အမးလၢ ELPA21 အိၣ် ဒီးတၢ်လဲၣ်ထီၣ်လဲၣ်ထီၣ်န့ၣ်ကၢၤဒီးတၢ်ဆဲးမၤ တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

## ကိုဖိတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢလံာ်လံာ်တၢ်ကိၢ်တခါစ့ၣ်စ့ၣ်

လံာ်လံာ်တၢ်ကိၢ်	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်အပတီၢ်	တၢ်တဲန့ၢ်ပၢ်လံာ်လံာ်တၢ်ကိၢ်
တၢ်ဒိကန့ၣ်		
တၢ်ဖးလံာ်လံာ်		
တၢ်စံးကတီၤ		
တၢ်ကွဲးလံာ်လံာ်		

ကိုဖိတကၤအမးမ့ၢ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်အိၣ်ပညိအဂ့ၤကတၢ်ဖဲးတၢ်သ့ညါလၢကိုဖိအတၢ်သ့ညါန့ၢ်ပၢ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်အိၣ်ဖျါထီၣ်လၢမးပတီၢ်ဒီးတမ့ၢ်ထံနီၣ်ဂံၢ်လီၤတၢ်လီၤဆဲးစိၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဒီးစဲးအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ထံသ့ညါ တၢ်သ့တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်ပ ဟ့ၢ်ဒီးပတီၢ်လၢပတီၢ်ဖိလံာ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ.